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وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات درباره بررسی وضعیت فیلترینگ 
گفت: کارگروه های ویژه ای برای بررسی فنی تشکیل دادیم و در آینده 
به  است،  داده  ارائه  ارتباطات  وزارت  که  طرحی  به  توجه  با  نزدیک 
جمع بندی مناسبی در مرکز ملی خواهیم رسید. امیدوارم خبرهای خوبی 

را به مردم بدهیم.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، ستار هاشمی در حاشیه جلسه هیئت 
دولت با اعلام این خبر که نخستین دستور جدی در تامین منابع برای 
توسعه صنعت فضایی از رئیس جمهوری گرفته شده است، افزود: ارتقای 
وضعیت اینترنت و رفع محدودیت ها به عنوان مطالبه جدی مردم است و 
با توجه به صحبت و وعده های دولت در دستور کار وزارت ارتباطات 
به عنوان بازوی فنی فضای مجازی است و با تمام توان و انرژی برای 

گشایش در این مسیر قدم برمی داریم.
وی گفت: کارگروه های ویژه ای را برای بررسی فنی در این خصوص 
برگزار کردم و  مختلف  در لایه های  را  دادیم، شخصاً جلساتی  تشکیل 
داده  ارائه  ارتباطات  وزارت  که  طرحی  به  توجه  با  نزدیک  آینده  در 
به جمع بندی مناسبی در مرکز ملی برسیم و خبرهای خوبی را به مردم 

بدهیم.
وی افزود: ما نیز به وضعیت موجود اینترنت نقد داریم و با ادله مختلف 
و  بیفتد  اتفاق  نگاه  و  نگرش  تغییر  محدودیت ها  در  باید  داریم  باور 

به روزآوری شود.
به  است،  سایبری  امنیت  به  مربوط  دلایل  از  یکی  افزود:  هاشمی 
کاربران  سوم  دو  حدود  شده  منتشر  که  گزارش هایی  در  آمار  روایت 
از فیلترشکن ها استفاده می کنند که بسیاری از آن ها مجاری غیررسمی 
هستند و باعث می شود این گوشی ها و سیستم ها به عنوان بستری برای 
امنیت  به  جدی  آسیب  که  بگیرد  قرار  زیرساخت های کشور  به  حمله 

سایبری است.
از  استفاده  بحث  است که  این  بعدی  نکته  تاکید کرد:  ارتباطات  وزیر 
فیلترشکن ها هزینه مالی و گردش مالی غیر شفافی دارد، بررسی ها نشان 
می دهد بخشی از این اقتصاد غیرشفاف از جیب دولت خارج شده است 
غیر  بازار  وارد  شود  استفاده  زیرساخت  توسعه  برای  اینکه  جای  به  و 

شفاف می شود.
اقسام  و  انواع  معرض  در  ما  فرزندان  فرهنگی،  باب  از  افزود:  هاشمی 
محتواها قرار گرفته اند که نگرانی هایی را ایجاد می کند و از نظر فرهنگی 
کارکرد این بحث زیر سؤال است، علاوه بر این کیفیت شبکه نیز متأثر 
از فیلترینگ و استفاده از فیلترشکن ها شده و مردم نیز گلایه هایی دارند 
که به حق است، باید زیرساخت های ارتباطی را ارتقا دهیم. با اجماع و 
وفاق می توان این گشایش را ایجاد کرد و کیفیت اینترنت را به صورت 

مشخص بالا برد.
کارهای  کرد:  تاکید  فیلترشکن ها  فروشندگان  درباره  ارتباطات  وزیر 
امنیتی و اطلاعاتی در این خصوص انجام شده است اما به دلایل فنی شاید 
این بررسی ها راهگشا نباشد و در کوتاه مدت نتواند موثر باشد اگر روی 
گردش مالی فروش فیلترشکن که در داخل کشور اتفاق می افتد تمرکز 
کنید، این مبالغ به سمت رمزارزی می رود و امکان پایش وجود ندارد، 
به همین  نکنیم  فیلترینگ شتابزده عمل  اگر اصرار داریم که در بحث 
دلیل است اقدامات شتابزده ممکن است ما را به اهداف مشخص نرساند. 

تیمی مسئول بررسی واقعی بودن بسته های اینترنت شده است
هاشمی درباره بررسی میزان مصرف مردم و اینکه عده ای اعتقاد دارند 
بسته ها زودتر از موعد به اتمام می رسد، گفت: این گزارش ها را از مردم 
به صورت مستقیم و نمایندگان مردم نیز دریافت کرده ایم و بر مبنای آن 
به تیم جدیدی که در سازمان تنظیم مقررات مستقر شده اند، دو مأموریت 
تا مشخص شود  بررسی  را  اینترنت  میزان مصرف  داده ایم که  مشخص 

میزان مصرف بسته های مردم واقعی است یا خیر.
اینترنت در  وی ادامه داد: دیگر بحث های مربوط به پوشش و کیفیت 
روستاها است، گزارش های اولیه استخراج شده و امیدواریم در بازه زمانی 

کوتاه مدت نشست رسانه ای با حضور رسانه ها باشیم.
هاشمی درباره صنعت فضایی تصریح کرد: در بحث صنعت ماهواره ای و 
فضایی و توسعه ماهواره ها با جدیت بیشتر این موضوع را دنبال خواهیم 
کرد، از رئیس سازمان فضایی دکتر سالاریه مأموریت دادیم با نگاهی 
که در دولت گذشته موضوع را دنبال کردند در این مسیر همراه ما باشند.

به گفته وزیر ارتباطات، وی از نظر تخصصی و دانشی جزو چهره های 
برتر کشور است از این رو در ادامه مسیر ابقا شده است، خبر خوبی که 
منابع  تامین  این است که نخستین دستور جدی برای  برای مردم داریم 
بتوانیم  تا  شده  گرفته  جمهوری  رئیس  از  فضایی  صنعت  توسعه  جهت 

جایگاه خود را در مدار لئو تثبیت کنیم.

وزیر ارتباطات:

این دانشگاه  اینکه ۲۷ واحد  بیان  با  رئیس دانشگاه علمی کاربردی 
دانشجویان خود را تضمین اشتغال می کنند، گفت: تا چهار سال آینده 
باید دانشجویان خود را به  تمامی مراکز و واحدهای علمی کاربردی 

صورت صد در صد تضمین اشتغال دهند.
به گزارش ایسنا، حسین بلندی در نشست خبری که به مناسبت آغاز 
از  گزارشی  شد،  برگزار  دانشگاه  این  تأسیس  سالگرد  سومین  و  سی 
ما  داد و گفت:  ارائه  و کاربردی  علمی  دانشگاه  برنامه های  مهم ترین 
و  علمی  دانشگاه  برای  که  قولی  هر  پیش  سال  دو  که  برنامه ای  هر 
کاربردی دادیم را انجام دادیم. یکی از برنامه های وزیر نظام آموزش 
این  در  است.  کارآمد  و  توانمندسازی  محور،  شایسته  هوشمند،  عالی 
آباد  عنوان  تخت  دانش آموختگان  اشتغال  برای  آموزش  طرح  راستا 

تدوین شد.
وی در ادامه تصریح کرد: برنامه فوق با هدف رفع کاستی های مهارت 
 ۵۰ حداقل  برای  توانمندساز  آموزش های  ارائه  تحصیلی،  رشته های 
هزار نفر به صورت سالانه و جلب مشارکت متولیان شغل در ارزیابی 
به  بود. ما طرح آباد را در هیئت وزیران  صلاحیت آموزش دیدگان 

تصویب رساندیم.
آموزش  ما  کرد:  نشان  خاطر  کاربردی  و  علمی  دانشگاه  رئیس 
غیرهدفمند حتی مهارتی را قبول نداریم و معتقد هستیم بر اساس نیاز 
آموزش داده شود تا مستقیم مشغول کار شوند. بنابراین طرح آباد سالانه 
۵۰ هزار نفر را برای تامین منابع نیروی انسانی دستگاه ها به طور سالیانه 
تامین می کند. امروزه نیازسنجی دستگاه ها در همه استان ها را دریافت 

کردیم و حدود ۱۰ درصد طرح را برای امسال عملیاتی کردیم.
بلندی همچنین درخصوص توسعه آموزش های مهارتی نیز گفت: ما طی 
سه سال اخیر کسانی که تقاضای ورود به ما داشتند حدود ۳۰ درصد 
افزایش یافتند. بر اساس آمار وزارت کار ۹۳ درصد دانشجویان مشغول 
به کار می شوند برای اشتغال ۷ درصد باقی مانده نیز ۲۷ مرکز جدید 
ابتدای  از  شوند  مراکز  این  وارد  که  دانشجویانی  که  کردیم  تأسیس 
تحصیل یا پس از فارغ التحصیلی وارد تضمین اشتغال می شوند. تاکنون 
بیش از ۱۵ هزار نفر دانشجو را تضمین اشتغال دارند. تلاش می کنیم 
طی برنامه ۴ ساله تمامی واحدهای علمی کاربردی باید دانشجویان را 
اشتغال شوند و تا پایان چهار سال صد در صد دانشجویان این دانشگاه 

شغلشان تضمین می شود.
وی درخصوص برنامه ارتقای کیفیت علمی دانشگاه و ارتباط منسجم 
نیازهای ملی و جهانی تاکید کرد و گفت: ما در این زمینه احراز  با 

صلاحیت حرفه ای مشاغل را در دستور کار قرار دادیم.
بلندی به برقرار ارتباط کوثر بین تحصیل، مهارت و اشتغال با همکاری 
دستگاه های ذی ربط تاکید کرد و افزود: ما در این زمینه سامانه ملی 
خاستگاه آموزشی شناسه و مشاغل تحت عنوان سامانه خاص را تدوین 
کردیم هر صنعتی که نیازی دارند را طراحی کردیم و هر صنعتی که 
نیازی داشته باشند می توانیم در کوتاه ترین مدت این نیازها را برآورده 

کنیم.
رئیس دانشگاه علمی کاربردی تاکید کرد: ما برای برنامه سیستم جامع 
فن آوری های  بر  تاکید  با  کیفیت  تضمین  و  ارزیابی  نظارت،  برای 

دیجیتال است که خوشبختانه این برنامه در دانشگاه اجرایی می شود.

وی از تصویب ۴۲ برنامه در حوزه  ای تی در دانشگاه علمی کاربردی 
خبر داد و گفت: برنامه هفتم کشور را ملزم کرده است طی ۵ سال 
سازمان صنفی  با  ما  شوند  تربیت  این حوزه  در  نفر  هزار  آینده ۵۰۰ 
عملیاتی  را  برنامه  این  درصد   ۵۰ تا  بستیم  تفاهم نامه  کشور  یارانه ای 
کنیم. به این ترتیب قرار است سالی ۱۰۰ هزار نفر در این حوزه نیرو 

تربیت کنیم.
کرد:  تاکید  نیز  محور  مسئله  اجتماعی  مسئولیت  درخصوص  بلندی 
تدوین طرح برای گروه سربازان، بازنشستگان، زنان خانه دار و معلولان 
جسمی حرکتی و تدوین طرح نظام آموزش کارشناسی پیوسته در قالب 
طرح ۳+۳ را انجام دادیم. راه اندازی مدارس عالی اشتغال از برنامه های 

پیش روی ما در این زمینه است.
و  کرد  اشاره  کاربردی  علمی  عالی  آموزش  آمایش  برنامه  به  بلندی 
افزود: ما در سال ۱۴۰۰ بیش از ۸۷۷۵ کد رشته محل داشتیم در مهر 
۱۴۰۳ تعداد ۴۴۰۹ کد رشته محل داریم حدود ۹۰۰ کد رشته محل جدید 
از گذشته  این دانشگاه  دانشجو در  میزان درخواست پذیرش  داریم و 
بیشتر شده است. همه برنامه هایی که عمرشان بیش از ۴ سال بگذرد 

باید به روزرسانی شوند.
رئیس دانشگاه علمی کاربردی سال گذشته ۱۱۵ مرکز علمی کاربردی 
تعطیل شدند، تاکید کرد: البته واحدهای هلال و شهرداری که تعطیل 
انقلاب فرهنگی  از شورای عالی  با پیگیری های که  بودند مجدد  شده 

انجام دادم مجدد به دانشگاه برگشتند.
وی تاکید کرد: با طرحی که رییس جمهور شهید تصویب کردند ۲۵ 
درصد اشتغال از یک میلیون اشتغالی که سالیانه برای بیکاران در نظر 

گرفته می شود، باید برای دانش آموختگان بیکار باشد.
علمی  دانشگاه  در  برنامه   ۴۲ تی  آی  حوزه  در  اینکه  بیان  با  بلندی 
کاربردی مصوب کردیم، گفت: بر اساس برنامه هفتم باید ۵۰۰ هزار 
نفر در این حوزه آموزش داده شوند و ما تعاملاتی با وزارت ارتباطات 
خواهیم داشت که حداقل ۵۰ درصد این آموزش ها را عملیاتی کنیم که 

۵۰ هزار نفر در حوزه ای تی است.
این  دانشجویان  اینکه  بیان  با  کاربردی  علمی  جامع  دانشگاه  رئیس 
این  گفت:  می کنند،  پرداخت  شهریه  میلیون   ۴ حدود  دانشگاه ترمی 

میزان شهریه در مقایسه با سایر دانشگاه ها بسیار پایین است.
آینده  در  کاربردی  علمی  مدرسین  بندی  رتبه  انجام  از  پایان  در  وی 
استفاده  از مدرسان خبره تری  داد و گفت: مراکزی که  نزدیک خبر 
این  در  مدرس   ۵۲۳ و  هزار   ۴۶ همچنین  شوند.  تشویق  باید  می کنند 
دانشگاه داریم و در فراخوان جدید ۳۳۰۴ ظرفیت اعلام کردیم که بیش 

از ۱۰ هزار متقاضی ثبت نام کردند.

رئیس دانشگاه علمی کاربردی خبر داد؛

حذف بیش از ۴ هزار کد رشته

متاهلان  برای  بیشتر  دستیاران  حقوق  افزایش  بهداشت گفت:  وزیر 
و  تخصصی  فوق  رشته های  از  بعضی  در  حقوق  افزایش  یعنی  بوده 

تخصصی به ۲۵ میلیون تومان رسیده که رشدی قابل توجه است.
افزایش  کرد:  اظهار  ظفرقندی  محمدرضا  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
حقوق دستیاران و کارورزان پزشکی از ابتدای مهر ماه اعمال می شود. 
این افزایش بیشتر برای متاهلان بوده یعنی افزایش حقوق در بعضی از 

رشته های فوق تخصصی و تخصصی به ۲۵ میلیون تومان رسیده است 
و این رشدی قابل توجه است.

وزیر بهداشت عنوان کرد: برای مجردها نیز این مبلغ به حدود ۱۰ میلیون 
تومان رسید و برای کارورزها هم حدود ۲۰ الی ۲۵ درصد افزایش پیدا 
کرد.وی گفت: بسته به اینکه متأهل یا مجرد باشند این افزایش حقوق 

تفاوت دارد.

وزیر بهداشت خبر داد؛

شناخت.  باید  »آثارش«  با  را  برنامه  هر  ارزش  گفته اند  همیشه 
هیچ برنامه و پروژه ای تا زمانی که بر روی کاغذ است، نمی توان 
ارزش، اهمیت و میزان موفقیتش را سنجید. آنگاه که پا به میدان 
عمل می گذارد و آثار و نتایج آن بروز می کند، عیارش مشخص 

می شود.
آن  از  می خواهند  کسانی«  »چه  که  اینجاست  اساسی  نکته  اما 
استقبال کرده و به آن عمل کنند؟ آیا غیر از »مردم«، کسان 
دیگری هستند؟ پس، قبل از طراحی هر برنامه و پروژه ای، ابتدا 
باید افکار عمومی را سنجید و چنانچه مردم آن را قبول نداشته 

باشند، باید بدون درنگ از آن چشم پوشی کرد.
فیلترینگ از ابتدا نه فقط مورد استقبال مردم قرار نگرفت بلکه 
ذیربط  مسئولان  خاطر  همین  به  کردند  مخالفت  آن  با  عموماً 
گفته اند دو سوم مردم از فیلترینگ استفاده می کنند. موقعی که 
یک تصمیم مسئولان، این گونه با مخالفت ملی مواجه می شود 
معلوم است که در این زمینه یا مردم توجیه نشده اند یا مسئولان 

توجیه نیستند.
زور  به  هم  مادر  و  پدر  حتی  که  است  نوعی  به  شرایط  امروز 
باید  کنند.  تحمیل  فرزندانشان  به  را  خود  خواسته  نمی توانند 
مسئولان راهی و مسیری را انتخاب کنند که بتوانند مردم را با 
خود همراه کرده و با وفاق و همدلی به نتیجه مورد نظر برسند.

مسئولان،  اگر  حتی  »اجبار«.  نه  است  »اقناع«  زمانه  زمانه، 
کنند  تصویب  قانون  شکل  به  را  خود  تمایلات  و  خواسته ها 
در حالی که مردم، خواسته ها و تمایلات دیگری داشته باشند، 
قوانین مصوب بدون پشتوانه اجتماعی و مردمی، بر روی زمین 
خواهد ماند و با تنبیه و جریمه هم، این نوع قوانین، متروکه و 
تمایلات مشترک  و  باید خواسته  بایگانی خواهد شد.  بی رمق 
مردمی  پشتوانه  تا  درآید  قانون  صورت  به  مسئولان  و  مردم 

داشته باشد ولاغیر.
و فیلترینگ این گونه نبود...

رئیس شورای اسلامی شهر صدرا 

خواستار شد:

استقرار فرماندهی انتظامی
در صدرا به تصریح قانون


